
Referat fra ordinær generalforsamling 2020 

 
  

Grundejerforeningen Vestergårdsparken 94 

 
 

     Horsens den 26.02.2020 

 

Bestyrelsen er repræsenteret af Rasmus Hansen, Thomas Lyng, Erik Jakobsen, Christian 

Reinholdt og Kristian Larsen. 

 

Udover bestyrelsen RH, TL, EJ, CR og KL er fire medlemmer er mødt op. 

 

Dagsorden ifølge vedtægterne. 

  

1. Valg af dirigent 

 
Jan Lupinvej 18 er valgt 

Mødet er indkaldt og afholdt rettidigt.  

 

2. Formanden aflægger beretning 

 
Siden sidste Generalforsamling har der været afholdt to arrangementer. Én 

fastelavnsfest og en sommerfest i 2019. Fastelavnsfest med god opbakning, ca 

50 personer.  Sommerfesten, igen med børne diskofest og aften fest med god 

opbakning ca. 75 deltagere. Grundet manglende tilmelding måtte vi desværre 

aflyse lørdagens banko. Dog blev der også afholdt et fint Pump Delux 

arrangement, nu teltet alligevel stod der. Stor tak til de medlemmer som hjalp til 

med at få de forskellige arrangementer gennemført. 

 

Sidste års forslag ang. hjertestartere der blev vedtaget er gennemført og 

resultatet er to hjertestartere placeret strategisk i området – en stor tak til hhv. 

Lupinvej 40 og Snerlevej 28 for at lægge hus til disse hjertestartere.  

Der er afholdt instruktion i brug af hjertestarterne, tak til Rasmus Hansen for 

dette. 

 

Formanden har kontaktet Samn Forsyning vedrørende evt. planer for 

vandseparering (regnvand og forbrugsvand)  

Det kortfattede svar fra Samn Forsyning lyder  
”Foreløbig er der planlagt opstart omkring 2023 / 2024. Der vil ske optrapning af 
information når vi nærmer os udførsel” 

Man kan evt. selv tjekke hjemmesiden www.samn.dk for yderlig info. 

 

Formandens beretning er godkendt på mødet. 

 

 



 

3. Regnskab 2018 & 2019 fremlægges til godkendelse 

 
Diverse beløb gennemgås og uden/ingen spørgsmål. Regnskabet er godkendt. 

 

4. Fastlæggelse af kontingent for 2020 (bestyrelsen foreslår uændret 

kontingent Kr 500/år)  
Er godkendt enstemmigt på mødet. 

 

 

5. Valg af Bestyrelsesmedlemmer, Revisor og Suppleanter 
Genvalg til alle i bestyrelsen  

Thomas Thagaard. Snerlevej er valgt som ny suppleant 

Anja Egebjerg. Snerlevej er valgt som ny revisor 

Jan Lupinvej er valgt som ny revisor suppleant  

 

 

 

 

6. Indkomne forslag:  
Babygynge: Pris indhentes hjem. Evt. udskiftes den ene alm. Gynge til babygynge. 

Forslag forventes godkendt.   

 
 

7. Eventuelt: 
Hvordan med evt. tilskadekommen  på legepladsen ift. lov/forsikring. Kunne man 

skilte? 

Sommerfest hyppighed drøftes. Hvert år eller hvert andet år? Der er god opbakning 

til festen. Det forventes at fastholde og sommerfest 2020 afholdes. 

  

 

  


